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Interpelacja
w zwiqzku z sezonem jesiennym zwracam siq prosbq o sprawdzenie

stanu pzystank6w autobusowych i rozwaianiem postawienia wiat
przystankowych w tych miejscach gdzie jest ich brak a gdzie korzysta duia
liczba pasaier6w (np.w okolicach centrum handlowego Kujawia)

7 powataniem


